



## PRESS INFORMATION

### **VISCORA® Furniture merges design with functionality to perfection**

**VISCORA® - PREMIUM LAMINATION FILM:** The trademark VISCORA® by Hueck Folien represents premium lamination films in different designs which offer superior functionality, such as extreme scratch resistance or easy-to-clean effect. These films may be applied on a variety of base materials like steel, plastics, wood or paper. There is a broad field of application for the premium lamination films, since they give special surface characteristics to refrigerators and furniture front panels. The surfaces are available in Supermatt, Highgloss, Mirror, Metallic and with various colour effects, all of them optionally antiviral. We provide chemical resistance according to DIN 68861-1 group 1B and on matt products different haptics like soft touch. VISCORA® is applicable on decorated MDF and chipboard with PUR gluing-systems.

"Tens of millions of square meters sold speak for themselves - easy handling, low set-up times and consistently high quality at the highest level - VISCORA® turns furniture pieces into something special through smart surfaces, " says Markus Brezina, Sales Director Design. "We meet all common furniture standards from the ISO or ASTM standard with the entire VISCORA® series. In addition, Hueck Folien has also recently been ISCC+ certified to meet future sustainable requirements," adds Martin Bergsmann, CEO at Hueck Folien.

Hueck Folien is a global specialist for visually sophisticated and functional surface coatings. Since 1970, the family-owned business has stood for stability, quality and innovative strength. With their passion for excellence, 300 employees are contributing to an ongoing success story. The company develops and manufactures its high-quality product solutions exclusively in the heart of Europe, and is continuously investing in new technologies to achieve environmentally neutral production by 2035.

[www.hueck-folien.com](http://www.hueck-folien.com)

**Contact:**

Katharina Rabeder MSc, Head of Marketing

T +43 7269 7570-145

K.Rabeder@hueck-folien.at



## PRESSEINFORMATION

### VISCORA® Furniture vereint perfekt Design und Funktionalität

**VISCORA® - DIE HOCHWERTIGE DESIGNOBERFLÄCHE:** Die Marke VISCORA® von Hueck Folien steht für Premium-Beschichtungen in verschiedenen Ausführungen, die sich durch höchste Funktionalität, wie extreme Kratzfestigkeit oder Easy-to-clean-Effekt auszeichnen. Diese Beschichtungen können auf eine Vielzahl von Trägermaterialien wie Stahl, Kunststoff, Holz oder Papier aufgebracht werden. Für das Produkt gibt es ein breites Anwendungsfeld, da es z.B. Kühlschränken und Möbelfronten besondere Oberflächeneigenschaften verleiht. Die Oberflächen sind in Supermatt, Highgloss, Mirror, Metallic und mit verschiedenen Farbeffekten erhältlich, optional auch antiviral. Wir bieten chemische Beständigkeit nach DIN 68861-1 Gruppe 1B und unterschiedliche Haptiken auf matten Produkten wie z.B. Soft Touch. VISCORA® ist auf melaminbeschichtete MDF- und Spanplatten mit PUR-Klebstoffsystemen laminierbar.

„Zig Millionen verkaufte Quadratmeter sprechen für sich – einfaches Handling, niedrige Rüstzeiten und gleichbleibend hohe Qualität auf höchstem Niveau – VISCORA® macht Möbelstücke durch smarte Oberfläche zu etwas Besonderem,“ so Markus Brezina, Vertriebsleitung Design. „Wir erfüllen mit der gesamten VISCORA® Serie alle gängigen Möbelnormen aus dem ISO- oder ASTM-Standard. Zusätzlich ist Hueck Folien seit kurzem auch ISCC+ zertifiziert, um zukünftigen nachhaltigen Anforderungen gerecht zu werden,“ ergänzt Dr. Martin Bergsmann, Sprecher der Geschäftsführung bei Hueck Folien.

Hueck Folien ist weltweiter Spezialist für optisch anspruchsvolle und funktionale Oberflächenbeschichtungen. Seit 1970 steht das Familienunternehmen für Stabilität, Qualität und Innovationskraft. 300 Mitarbeiterinnen und Mitarbeiter schreiben Erfolgsgeschichten durch ihre Leidenschaft für Spitzenleistungen. Das Unternehmen entwickelt und fertigt seine hochwertigen Produktlösungen ausschließlich im Herzen Europas und investiert laufend in neue Technologien, um bis 2035 ökologisch neutral zu produzieren.

[www.hueck-folien.com](http://www.hueck-folien.com)

#### **Rückfragehinweis:**

Katharina Rabeder MSc, Head of Marketing

T +43 7269 7570-145

K.Rabeder@hueck-folien.at



Hueck Folien



*Image: Print free of charge / Bild: Abdruck honorarfrei*